
  

Spækhuggerklubben
Referat af ordinær generalforsamling  

Fredag den 18. august 2023 kl. 20.00 i Taarbæk Sejlklub, Havnevej 6, 2930 Klampenborg. 

Referent Søren Due Olsen, DEN 135 

Dagsorden i henhold Ll vedtægterne. 

1. Registrering af Llstedeværende stemmebereMgede medlemmer;                                                          
72, 62, 88, 216, 95, 210, 99, 135, 109, 24, 112.  

2. Valg af dirigent; Jens Lillegaard. Han konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og be-
slutningsdygLg. 

3. Formandens beretning ved Jesper Andersen 

Hovedpunkter i beretningen: 

• 154 betalende medlemmer. Medlemstallet er faldende. 

• Faldende kassebeholdning. 107.000 kr. + akLver i form af 20 masterør (100.000 kr.) samt DEN1.  

• AkLviteter med stø]e fra foreningen de seneste år:  Tursejlertræf på Agersø og Svenborg. Maste-
rør. Træningsdage i Århus og Svanemøllen. Pokalserierne øst og vest. Bog og distribuLon, ca 100 
bøger Llbage, heraf 50 Ll salg på Danmarks Museum for Lystsejlads. Spækhugger på Fredericia 
BådudsLlling med ca. 27.000 besøgende, 

• DM 2022 i Århus. Godt DM med Jørgen Thulstrup som baneleder 

• Spækhugger i Smålandsfarvandet nu en realitet med stor tak Ll Kim DevanLer. 

• DM er 2024 planlagt Ll Nivå Sejlklub i Øresund. 

• Aeoldt 3 fysiske bestyrelsesmøder og 2 via ne]et. 

Formandens beretning blev godkendt. 

4. Fremlæggelse af årsregnskab for 2022-23 ved kasserer Lars Møller Nielsen.  

Regnskabet blev godkendt. 

5. Fastsæ]else af konLngent. 

Bestyrelsens forslag Ll uændret konLngent for næste konLngent år 2024-25 på 280 kr blev god-
kendt. 

6. Valg Ll bestyrelsen. 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant. 

På valg Jesper Andersen, MarLn Bach, Henrik Nepper-Christensen samt suppleant Jacob Friis. 

Alle villige Ll genvalg. 

Der blev opfordret Ll at andre skulle sLlle op Ll bestyrelsen, men uden held. 

 



  
Alle de siddende medlemmer blev genvalgt. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Revisor Sune Wohlert Smidt og suppleant Anders Eskling på valg 

Revisor Sune Wohlert Smidt ønsker ikke genvalg. 

Anders Eskling, DEN 99 vælges Ll revisor. Kim DevanLer, DEN 216 vælges som suppleant. 

8. Indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

9. Eventuelt. 

Diskussion om nye Lltag og arbejdsområder for bestyrelsen og evt. nedsa]e udvalg. 

• Jacob  Boisen; Det bliver sværere og sværere at skaffe polyesterfibre Ll forsejl. Mere (Ldlige-
re betegnet som eksoLske) materialer som kevlarfibre er stor set i samme prisleje. Bestyrel-
sen nedsæ]er en arbejdsgruppe med kontakt Ll sejlmagere og Dansk Sejlunion om ændring 
af klasseregler med Llladelse Ll brug af mere nuLdige materialer. 

• Snak om ændring af klasseregler; 

Ændring af wire hækstag Ll valgfrit materialevalg Ll hækstaget. 

• Snak om det fortsa]e medlemsfald. Hvad kan vi gøre? 

Inklusion af nye bådejere / tursejlere? 

Skal generalforsamlingen foregå på en anden måde for at inkludere tursejlere?  

• Evaluering/nytænkning af Danmarksmesterskabet. 2 eller 3 dage? Ændring af banetype?  

Dirigenten Jens Lillegaard takker af
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